



GL Skydebane Øst-karréen

[www.din-gaard.dk](http://www.din-gaard.dk)

## Referat af gårdlaugsmøde mandag den 28. oktober 2024 kl. 19.00-20.00 i Vesterbos fælleslokale

Til stede: Karen, Cicéla, Kathe, Bodil, Rasmus, Ida, Peter, Alice og Merete

### Dagsorden

#### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

#### 2. Klimavenlige tiltag på Vesterbro v/Arine Høgel fra Gård Vest

Arine fortalte om De grønne kræfter og om Grønne fællesskaber på Vesterbro. Arine har lavet privat aftale med Judith om at lave små videoer af Judith omkring hendes/vores arbejde for den grønne omstilling i gården/mere biodiversitet. Målgruppen for videoerne er Vesterbroerne og hun vil starte med gårdlaugene og gerne have samarbejde med Vesterbro Lokaludvalg, Grønt mediehus mfl. Det vil på sigt måske også være muligt at søge grønne puljer.

#### 3. Altanprojekt Sønder Boulevard 22-24 v/Peter Andresen

Sønder Boulevard 22-24 (ved labyrinten) vil gerne have sat altaner op ind mod gården, og da altanerne i stueetagen vil gå udover gårdarealet, blev gårdlauget spurgt. Gårdlauget sagde OK for det, da de fleste andre foreninger også har fået godkendt altaner i stueplan, men der skal søges og godkendes gennem Københavns Kommune.

#### 4. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus

Rasmus rykker Toft Adm. for opdateret timeregnskab for gartnerteamet. Ikke de store udgifter siden sidst. Der kommer afregning for Halloween. Gårdarrangementerne holder sig indenfor budgettet.

#### 5. Siden sidst ved kontaktperson

Bodil orienterede kort om møderne med Judith.

#### 6. Information gård/Løbende vedligehold

(a) *Belægning på stier, ved scene mv.*

Kathe og Merete har været en tur rundt i gården. Der er steder der kræver fliseomlægning. Der skal prioriteres da vi ikke har råd til at få lagt alle steder om. Karen melder tilbage med telefonnummer på brolægger/anlæggsgartner og Merete kontakter Judith for at høre, hvem hun/vi plejer at bruge.

*(b) Sand i sandkasser – opfølgning*

Intet nyt. Vi venter til marts måned og aftaler nærmere med Judith om tidspunkt.

*(c) Automatiseret pumpe i port i Absalonsgade – opfølgning*

Det vil koste 996,- per år med en serviceaftale, men denne indbefatter ikke reparationer. Ida undersøger om porten kan køre manuelt, hvis den går i stykker. Der er stadig ikke taget stilling til køb, da vi skal have penge til det evt. portprojekt.

*(d) Evaluering af Halloween*

Igen et rigtig flot arrangement og med god tilslutning. Bestyrelsen er meget glade for at Judith, Søren og Morten får det hele til at spille.

*(e) Farligt affald*

Det er vigtigt at beboere stiller det farlige affald ind i skabet (koden er 4444). Der er bl.a. fundet kanyler ved siden af skabet (hvilke skal afleveres på apotek!). Dette er ikke fordelagtigt, da der færdes børn i affaldsrummet.

Der skal bestilles tømning af skabet inden det er helt fyldt.

**7. Fastsættelse af dato for næste møde**

Næste gårdslaugsmøde er tirsdag den 3. december kl. 19.00

Mandag den 11. november kl. 19-21 holdes der bestyrelsesmøde.

**8. Eventuelt.**

TræTorben har sået frø med vilde blomster ved/på bakken ved Absalonsgade 46, hvor buske er blevet fjernet. Derfor vil området være afspærret i et stykke tid. Vi glæder os til sommer.

Merete orienterer Judith om at belægningen ved Istedgade 49 snart bliver lavet.